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Plats och tid Kommunförvaltningens sessionssal Karpen kl. 15.00 – 16.30 

Beslutande Pehr Magnusson, SN, ordförande 
Elisabeth Holmer, SN 
Hans Stifors, BN 
Kjell Carlström, CF 
Tommy Karlsson, NHR 
Birgitta Berg, RSMH 
Leif Nilsson, SRF 
Sven-Erik Sjöstrand, KS, tjänstgörande ersättare 
Bertil Ek, NHR 
Karl Gustav Berg, RSMH 

Övriga deltagande  
Mattias Bjellvi, stadsarkitekt 
Maria Dahlberg, bygglovshandläggare 
 
Eva-Mona Welther Stjernfeldt, sekreterare 
 

 

Utses att justera 
 

Kjell Carlström           Sven-Erik Sjöstrand 

 

Paragrafer 

 

§§ 55-59 
  

 
 
 

 

Underskrifter 

 

Sekreterare 

   

  Eva-Mona Welther Stjernfeldt 
 
 
 

 

 Ordförande   
  Pehr Magnusson  

 
 
 

 

 Justerande   
  Kjell Carlström                                          Sven-Erik Sjöstrand 
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KHR § 55 

Tema: Enkelt avhjälpta hinder 
Bygglovshandläggare Maria Dahlberg informerar om dagens tema 
gällande befintliga allmänna platser samt till och i befintliga 
publika lokaler. Dessa områden regleras i PBL 8 kap 2 och 12 §§. 
Vid förändringar görs avvägningar med hänsyn till t.ex. nyttan, 
förutsättningarna på platsen och rimligheten. De ekonomiska 
konsekvenserna får inte bli orimligt betungande för 
fastighetsägaren och mindre näringsidkares verksamhet får inte 
äventyras.  
Oftast är det fastighetsägaren som ansvarar för att kraven 
uppfylls. Hyresgäster är inte ansvariga.  

I Perstorp gjordes 2009 en inventering av publika lokaler med 
åtgärdsförslag avseende enkelt avhjälpta hinder och 
fastighetsägare tillskrevs om vad som skulle åtgärdas. 

Stadsarkitekt Mattias Bjellvi presenterar en idéskiss förändringar 
för Järnvägsgatan och Hantverkaregatan. I budgeten är det avsatt 
totalt 2,3 milj inkl. tillgänglighetsförbättringar. Man vill rusta upp 
Ybbes plats till en torgliknande plats och även anlägga ett mindre 
torg vid biografen. Byggnation av ett hus vid Ybbes plats finns 
också med i planeringen. Det blir cykelbana, kantparkering och 
fler träd längs hela Hantverkaregatan. Man ska träffa 
fastighetsägarna för att diskutera höjning av gatunivån till entréer.  

En idéskiss presenteras också med förändringar för Mölleplatsen 
och ICA, som genom förslaget kan få möjlighet att utvidga. Man 
beräknar att projektet ska genomföras nästa år. Synpunkter 
framförs och man diskuterar kring följande: 

 Det saknas skyltning/markering för var man ska köra ut 
från parkeringen vid ICA. 

 Rullstolsburna kommer inte till postlådan då ICA blockerar 
med sina lådor. Uppfattningen om övriga postlådor i 
Perstorp är att de sitter bra till. 

 När det gäller centrum framförs att Köpmangatans 
kullerstensbelagda farthinder är till besvär, de borde tas 
bort.  

Mattias Bjellvi informerar om att man den 8 mars 2014 kommer att 
ha en bredare dialog med Perstorpsborna om framtiden för 
centrum.  

En inventering av kommunens befintliga gång- och cykelvägar 
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ska genomföras. 

 

 

 

 Handikapprådet beslutar  
 att    tacka för informationen 

att    man vill ha återkoppling och vidare information på 
något kommande möte. 

 _______ 

 

Delgivning 

Stadsarkitekten 
Bygglovshandläggaren 
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KHR § 56 

Sammanträdesdagar 2014 
Förslag från nämndsekreteraren till sammanträdesdagar 2014 
föreligger enligt följande: 

3 mars  1 september 
2 juni  1 december 
 

 Handikapprådet beslutar  
att    godkänna sammanträdesdagar 2014 i enlighet med   

förslaget 
 _______ 
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KHR § 57 

Information från föreningar, nämnder och styrelser 
Kommunstyrelsen 
Sven-Erik Sjöstrand informerar om att beslut om skattehöjning 
med 25 öre togs på Kommunfullmäktiges senaste möte.  

Man prioriterar jobbet med 108an och ungdomsarbetslösheten. 

Socialnämnden 
Det antas ganska många riktlinjer för närvarande.  

Det är förändringar i särskilt boende innebärande att 
personaltätheten ökar, vilket i sin tur bidrar till ökad kvalitet.  

Det har tagits beslut om att dra ner på korttidsplatser till förmån 
för arbete med hemtagningsteam, som innebär att 
vårdplaneringen sker i hemmet när man kommer hem från 
sjukhuset. Uppföljning ska göras efter 6 månader.  

Budgeten ändrades i KF och socialnämnden får extra pengar, 
som förmodligen går till nattbemanningen. 

En omorganisation med förändring av vissa arbetsuppgifter ska 
göras på Rydbogården. Förändringen medför att personal kan 
frigöras för att jobba i hemtjänsten istället. 

Byggnadsnämnden 
Ny detaljplan tas fram för Trumman, så även för Bälingebadet 
och en ny parkering där.  

Ny lagstiftning innebär mycket byråkrati när det gäller Plan- och 
bygglagen. 

Cykelvägen från Netto ner över järnvägsspåret är trafikfarlig och 
måste åtgärdas. Det är dock inte helt enkelt och det finns inget 
förslag till lösning för närvarande. 

 
 Handikapprådet beslutar  
 att    tacka för informationen  

 _______ 
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KHR § 58 

Förslag till tema för nästa sammanträde 
 Följande förslag framförs: 

 Birgitta Berg: Återkoppling till dagens tema och vidare information  

Karl Gustav Berg: Hur tar skolan hand om elever med 
funktionsnedsättning för att de ska kunna tillgodogöra sig och följa 
undervisningen?  

Hans Stifors: Information om Rosenhill  

  
 Handikapprådet beslutar  
 att    tema för nästa möte ska vara Information om Rosenhill. 

 _______ 
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 KHR § 59 

Nästa möte 
Nästa möte blir måndag 3/3 2014 kl. 15.00 

 


